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Samenwerking scholen - politie 
 

15 januari 2024 

Aanwezig 

 

 

 

 

Verontschuldigd 

Tim Schelstraete (Leiepoort Sint-Hendrik), Micheline De Clercq (Leiepoort Sint-Theresia), Sarah 
De Valckenaere (Politiezone Deinze-Zulte-Lievegem), Kaat Coppens (jeugdopbouwwerk), 
Wouter Desmet (jeugdopbouwwerk), Tom Devoldere (Drugpunt), Tania Van Helleputte (VTI 
Deinze), Etienne Carrette (voorzitter), Filip Claeys (dienst onderwijs & samenleven), Anne-Fleur 
Bogaert (stagiair Leiepoort Sint-Hendrik), Annelies Wauters (adj. Dir. Erasmusatheneum), 
Michael Van Coppenolle (Erasmusatheneum), Lize Verstraete (stagiair jeugddienst Deinze) 

Maai De Maerteleire (VCLB Deinze), Jolien De Wispelaere (jeugdconsulent), Nathalie Lambrecht 
(schepen van onderwijs), Dominiek Knockaert (Leiepoort sint-Vincentius), Klaas Vandewalle 
(Leiepoort Sint-Hendrik) 

Vorig verslag 

Verkeerspreventie 
- 
zichtbaarheidsactie 

Het gezamenlijk moment waarop fietsen zouden gegraveerd en gecontroleerd 
worden, is niet doorgegaan. Het graveren van de fietsen bleek niet haalbaar voor 
dergelijke grote groepen. Sommige scholen hebben wel zelf een fietscontrole 
georganiseerd. 

Fietsen kunnen wel individueel gelabeld worden in Deinze, Zulte en Lievegem, zie 
https://www.politie.be/5911/vragen/fietsdiefstalpreventie/fietslabelen. 

Leerlijn verkeerseducatie 

VSV De organisatie van de verkeersweken van VSV door de dienst onderwijs was een mooi 
aanbod. VSV werkt echter niet meer op deze manier. Er is nog steeds financiële 
ondersteuning vanuit het stadsbestuur mogelijk, maar scholen gaan zelf moeten 
aangeven hoe die middelen best besteed worden. 

Andere initiatieven Het wegvallen van de verkeersweken zorgt voor een lacune in de verkeerseducatie. 
Andere initiatieven die wel nog plaatvinden: 

• Eind januari vindt de verkeers2daagse (initiatief van Rotary Club Deinze) 
plaats voor de laatstejaars (of 5dejaars, naargelang de keuze van de school). 

• Op Leiepoort Sint-Hendrik komt Vincent Leus 
(https://www.fondsemilieleus.be/) spreken, dat is steeds een erg aangrijpend 
moment. 

• Leietheater programmeert “fractie van een seconde”, een aangrijpend 
toneelstuk, voor de vijfdejaars. 

  

https://www.politie.be/5911/vragen/fietsdiefstalpreventie/fietslabelen
https://www.fondsemilieleus.be/
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Verkeerssituaties Binnenkort zal er vanuit de Onderwijsraad een oproep komen om gevaarlijke 
verkeerssituaties te melden ter bespreking met de dienst mobiliteit. 
Er blijven heel wat gevaarlijke situaties bestaan: 

• Veel klassen steken over in de bocht van de stadionlaan om naar de 
Brielmeersen te gaan. 

• De P. Benoitlaan en G.Gezellelaan zijn bijzonder gevaarlijk voor fietsers. 

• De verkeerssituatie in de Gaversesteenweg en de Volhardingslaan zijn 
problematisch. 

Deze situaties zijn niet nieuw, we blijven ze aankaarten en hopen dat er een aantal 
prioriteiten gesteld worden om gevaarlijke punten ten gronde aan te pakken. 
 

Quick wins Waar kunnen we op een snelle manier “winst” maken? 

• Sarah vraagt de verkeerspolitie om extra toezicht te houden op de 
verkeersveiligheid rond de scholen. 

• Kunnen er in de stadionlaan verkeerslichten komen aan een oversteekplaats 
of kan er een voetpad komen naast de vaart? 

• Kunnen we de “Nederlandse greep” bekend maken bij automobilisten om 
conflicten met fietsers te voorkomen? 

 

Benadering van spijbelende en geschorste leerlingen, 
Aanpak van leerlingen die ongepast gedrag stellen in de openbare 
ruimte 

Drugpunt Er is een overleg met leerlingenbegeleiders geweest rond het omgaan met kwetsbare 
leerlingen. Er is geregeld overleg tussen Drugpunt en leerlingenbegeleiders en er zijn 
heel wat doorverwijzingen. We merken dat de problematiek verder blijft toenemen. 
De scholen blijven beroep doen op Drugpunt en de politie.  
 
We zien dat de leerlingen steeds jonger worden en problemen steeds zwaarder. Het 
station van De Pinte is een nieuwe hotspot. Ook op heel wat andere plaatsen is er een 
toename van de handel en het gebruik. 
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Good practices Zijn er steden of gemeenten die een succesvolle aanpak hebben? Deinze heeft met 
Drugpunt, jeugdopbouwwerk en Jeugd & School een duidelijk betrokken netwerk dat 
al jarenlang drugproblemen aanpakt op een niet-stigmatiserende manier. Ook de 
preventieve aanpak met aandacht voor emotieregulatie is uniek en versterkt de 
jongeren. 
 
We mogen trots zijn op onze aanpak die inspirerend is voor veel andere steden en 
gemeenten. 

Aanspreekpunt We zien dat jongeren nood hebben aan aanspreekpunten, ook op school. Het is voor 
leerlingen niet altijd duidelijk op wie ze beroep kunnen doen zonder het risico op 
sanctioneren, nu is de leerlingbegeleider vaak ook de persoon die moet toezien op 
bijvoorbeeld het te laat komen en dus het sanctionerende. De combinatie is mogelijk, 
als dat goed gekaderd wordt. De dagdagelijkse betrokkenheid van leerkrachten kan 
enorm krachtig zijn, het hoeft niet steeds om een leerlingenbegeleider te gaan. De 
functioneringsgesprekken met leerlingen zijn een mooi voorbeeld van hoe er oog kan 
zijn voor de situatie van leerlingen. 

Actieplan Het lijkt ons interessant om na de denken over hoe we verder ons actieplan kunnen 
uitbouwen. Zijn er bijvoorbeeld ook mogelijkheden om een time out te organiseren? 
Wat kan het overleg met het netwerk tegen schooluitval opleveren? Er is bijvoorbeeld 
al een goede opleiding geweest voor CLB-medewerkers rond schoolweigeraars. Eind 
maart zullen de CLB's hun manier van aanpakken bespreken, met als bedoeling om 
volgend schooljaar de werking aan te passen. 

Open communicatie tussen scholen is erg belangrijk, zodat er meer gedeeld zicht is op 
wat er buiten de school gebeurt met de leerlingen. 

Jeugdopbouwwerk Het is zeer zinvol dat jongeren Kaat en Wouter erg goed kennen. Mochten ze kunnen 
langsgaan in alle klassen, dan kan dat bijzonder zinvol zijn.  

Het is belangrijk dat we blijven inzetten op een structurele aanpak van jongeren die 
buiten de school terecht komen (op welke manier ook). Daarnaast zetten we in op de 
bekendheid van Wouter en Kaat als vertrouwenspersonen voor alle leerlingen. 

Als jongeren toestemming geven aan jeugdopbouwwerkers, kan er contact genomen 
worden met CLB en/of ouders en/of school. Die toestemming is uiteraard van groot 
belang om de vertrouwensband met de jongeren te bewaken. 

Weglopende 
jongere 

Op een school is er momenteel een leerling die wegloopt. Dat is geen evidente 
situatie, de school maakt zich zorgen over de veiligheid van die leerling op momenten 
dat hij in crisis gaat. Mogelijk kunnen de jeugdopbouwwerkers hierin een rol spelen 
als veilig aanspreekpunt op het moment dat een crisis ontstaat. Politie is een optie, 
maar niet altijd snel beschikbaar en louter gericht op veiligheid. 
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Varia 

Uitpas Begin februari wordt de uitpas uitgerold in onze regio (Deinze, Zulte, Nazareth, De 
Pinte en Sint-Martens-Latem). Iedereen kan een pas kopen (5 euro) en op die manier 
sparen voor kortingen of gadgets. In Brieljant zijn dat fietslichtjes.  

Jongeren (en volwassenen) uit kansengroepen kunnen een uitpas aan 1 euro kopen. 
Ze krijgen daarmee een korting van 80% op toegangsprijzen en bijvoorbeeld ook op 
de kampen die de stad organiseert. In een later stadium zullen ook andere 
organisaties betrokken worden. Daarbij wordt 40% gedragen door de organisatie en 
40% door de gemeente. 

Meer info: https://cultuurregioleieschelde.be/uitpas-leie-schelde/.  

100dagen Op Leiepoort Sint-Theresia vindt de 100dagen plaats op 1 februari. Op de andere 
scholen is dag 2 februari. Op een aantal scholen staat de hele week in het teken van 
de 100dagen, met iedere dag een ander verkleedthema. Op het VTI is er enkel de dag 
zelf een activiteit en mogen ze niet verkleed zijn. 

Er is vanuit de scholen streng gecommuniceerd dat de themaweek niet voor overlast 
mag zorgen binnen of buiten de school. De laatste jaren is de overlast steeds erg 
beperkt gebleven. 

Schakelen we over naar 50dagen? Op die manier zitten we minder in het vaarwater 
van stages en is het weer mogelijk wat beter. De jeugdraad neemt initiatief om de 
100dagen nog voor de paasvakantie te evalueren en stellen een nieuwe datum voor, 
eventueel op 50dagen. 

Filip contacteert nog alle scholen om de 100dagen gedetailleerder in kaart te brengen 
voor de politie. 

 

https://cultuurregioleieschelde.be/uitpas-leie-schelde/

